
Aan: 

De Minister van Natuur en Stikstof 
Mevrouw C. van der Wal-Zeggelink 
 

Persoonlijk ben ik  tegen het voornemen om de jacht op de haas en konijn te sluiten. 

En wel om de volgende redenen, 

Onze WBE ligt in Zeeland en dan wel in het gebied de Zak van Zuid Beveland, dat is rond 

Heinkenszand. 

De WBE is plusminus 8500 hectare groot. En in de WBE is veel landbouw en fruitteelt. 

In de fruitteelt doen hazen en konijnen veel schade aan de fruitbomen. Rond de stam wordt de 

schors er afgepeld en hierdoor sterft de boom af als deze niet afsterft dan wordt de productie veel 

minder. En dit leidt dan tot een aanzienlijke schadepost voor de fruitteler. Dit kan men beperken 

door er in de winter, wanneer de schade optreedt, de hazen en konijnen populatie kan reguleren 

door middel van afschot. 

In de landbouw doen hazen en konijnen ook veel schade en dan voornamelijk in de suikerbieten en  

bonenteelt. In de droge voorjaren,  zoals we die nu hebben, worden er veel suikerbieten opgegeten 

wat tot gevolg heeft dat de boer ze over moet zaaien en dat is een behoorlijke kosten- post. In de 

bonen hebben we, voornamelijk in de zomer, de schade als ze net boven komen en dan worden ze 

opgegeten  door hazen en konijnen. Dit kan men in de perken houden als we door middel van 

afschot in de winter (het jachtseizoen) de hazen en konijnen kunnen reguleren tot een gezonde 

voorjaarsstand.  

Bij ons in de WBE komen nog veel hazen en konijnen voor. Dat blijkt uit de tel en afschotcijfers die 

we jaarlijks bijhouden in het FRS systeem. Want wij, als jagers, zijn immers verplicht om het afschot 

te registeren in het FRS systeem. En wij doen ook altijd mee aan de tellingen die we jaarlijks de 

eerste zaterdag van april houden. 

Een jachthouder weet wat er aan wild in zijn veld zit hij is namelijk het hele jaar door in zijn veld.      

Hij zal in het jachtseizoen hier ongeveer een derde van oogsten. Dit om ook nog een redelijke 

wildstand te behouden in zijn veld. Dit zijn wij immers verplicht als jager En dat is dan gelijk ook een 

goede voorjaarsstand, zodat er zo min mogelijk schade optreedt aan de gewassen van de boer en de 

bomen van de fruitteler. 

Bij ons in de WBE wordt er al jaren zo gejaagd en beheerd en wij hebben hier nog altijd een goede 

wildstand. Wij schieten al jaren het zelfde aantal hazen en konijnen in de WBE. De konijnen worden 

wel eens minder, omdat er een ziekte onder de konijnen heerst: het zogenoemde VHS virus. Als er 

dan minder zitten, als gevolg van die ziekte, dan gaan wij geen konijnen meer schieten want we 

moeten zorgen dat er  een redelijke wildstand is. 

Er wordt  gesuggereerd, dat er geen schade is, omdat dat niet wordt gemeld in het SRS systeem. Dit 
kan kloppen omdat het een zeer ingewikkelde procedure is, om dat te melden. Als dat systeem 
eenvoudiger wordt gemaakt, dan zullen er van zelf meer meldingen zijn!!                                              
Als je niet zo bedreven bent met de computer,  dan is dit echt zeer ontmoedigend!! 

Met vriendelijke groet 

Erik de Reijger. 



     

 

 

 


